
Bestyrelsesmøde torsdag den 19/9 kl. 18:00  
hos Steffen Kristensen  
 

Dagsorden:  

1. Ordstyrer og referent  

Ordstyrer: Astrid  

Referent: Helle 

2. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde 

Referatet blev godkendt 

3. Deltagelse i klubdagen d. 9. november 

Astrid og Helle deltager i klubdagen d. 9. november.  

4. Kassereren har ordet. kontingenter og medlems situation er nu kendte faktorer. 
Sommerbridgen havde et større overskud end budgetteret. Dette ser ud til at opveje, 
at vi nu kun har 120 medlemmer. Der er også budgetteret med overskud fra 3 
eksterne turneringer. 

5. Planlægning af Ballerupturneringen.  
Drejebogen blev opdateret (vedlagt). Nogen diskussion om hvorfor der ikke var flere 
tilmeldinger, og hvor mange der skal med for at turneringen har overskud. 

6. Afholdelse af klubheat turneringer. 
Helle informerede om beslutningen fra bestyrelsen af Nordsjællandsdistrikt: Der vil 
ikke længere blive afholdt klubheats i mix og åbent par, og der vil dermed være 
direkte tilmelding til finalen. Klubben har lov til at afholde 1½ sølvpoint hvert år (med 
mindre de har jubilæum eller andre specielle årsager. Det betyder at efter 
ballerupturneringen d. 5.oktober, så har vi kun lov til at afholde ½ turnering mere.  

Action: Helle undersøger med andre klubber (Herlev, Skovlunde etc.) i nærheden 
om de er interesseret i at afholde fælles turneringer således at der kan afholdes en 
hel sølvpointturnering til foråret.  

7. Oprydning og oprydningshold på klubaftener 

Steffen prikker relevante emner fra a og b rækken, og Astrid gør ligeså fra C-E 
rækkerne. 

8. Passive medlemskaber. Kriterier for at være passivt medlem og fordele herved 
kontra bare at være substitut.  
Fordelen ved passivt medlemskab (i forhold til bare at stå på substitutlisten) er at 
man kan komme gratis med til generalforsamlingen og juleafslutningen.  

Pris for passivt medlemskab i en del andre klubber.  
Se også mail fra Aage Michelsen m.fl. den 10/6: ”BBC og klubhold 2018/19”. 

På sidste generalforsamling blev det besluttet, at kontingentet for passivt 
medlemskab er blevet det samme hvad enten man har primært eller 
klubtilhørsforhold.  Som konsekvens af dette har de fleste passive medlemmer valgt 



BBC som deres primære klub. Dette skyldes at Ifald passive medlemmer vælger 
klubmedlemskab er kontingentet mindst 200 kr dyrere hos BBC end hos andre 
klubber.  

Det blev besluttet at fremsætte forslag til næste generalforsamling således, at der 
ikke på samme vis kan fremsættes forslag, der ændrer klubbens økonomi uden at 
dette har været diskuteret af bestyrelsen på forhånd.  

Action: Astrid sætter det på dagsordenen til GF  

9. Bridgemates 

Punktet udskydes til et følgende møde. 

10. Præcision af hvilke turneringer klubben giver tilskud til 

Der har tidligere været givet tilskud til rene BBC -hold i NSJ klubhold turnering. I 
fremtiden vil der pga. klubbens pressede økonomi ikke længere gives tilskud til 
nogen eksterne turneringer.  

Action: Lars checker hvorvidt der skal laves ændringer til klubbens vedtægter i 
forbindelse med denne ændring.  

11. Tapetens informationstavle 

Action: Astrid laver et forslag. 

12. Undervisning af begyndere og øvede 

Undervisningen for E-række deltagere er begyndt, og det overvejes stadig om der er 
ressourcer til at gennemføre undervisningen i bog 4 til foråret. 

Helt nye uerfarne spillere kan bede om at få en mentor fra de højere rækker. I første 
omgang har Steffen meldt sig som mentor.   

13. Næste mødedato.  
Næste møde bør være midt i November. Astrid sender doodle ud. 

14. Eventuelt 

Juleafslutning: Astrid taler med Anni/Sandi og Lene om de er interesserede i at stå 
for indkøbene til amerikansk lotteri. 

Web-tilmeldinger: Vi vil forsøge at diverse tilmeldinger i så høj grad som muligt bliver 
webbaserede.  

Nedskæringer i kommunen: Det vides ikke om det vil ramme vores forhold.  

= 2t 10min 😊 


